
Interpelace: úterní farmářské trhy 2023 

Na koho: radní MČ Praha 5 Milan Vrkoč 

Vážený pane radní, 

Budu se možná ptát trošku podrobněji, protože hodně podkladů, které bych si 

uměl v radničním systému najít sám, tak bohužel v současnosti nedohledám. 

V roce 2023 se u Anděla uskutečnily úterní farmářské trhy, tak jako v letech 

předchozích, vyjma období COVIDU. 

Mé dotazy: 

1. Kdy a jakým způsobem proběhl výběr provozovatele těchto trhů? 

2. Kdo v této soutěži zvítězil a provozoval tyto úterní trhy? 

3. Jaký byl finanční přínos pro MČ Praha 5 z pořádání těchto trhů? 

Prosím o písemnou odpověď 

 

Lubomír Brož 

 


